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írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
az tlrszággű lés elnöke
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az (hszággyúlésríil szól ó
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdés t
kívánok feltenni

Dr. Matalcsy György úrna k

a Magyar Nemzeti Bank elnökéne k

„Történt-e vagyon kimentés a bank- illetve brókerbotrányok kirobbanásá t
megelőzően?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek az Elnök Úrtól, azért tőle, mert a pénzügyi szekto r
felügyeletét érintő kérdésekben Elnök Úr illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Elnök Úr !

Az év elején minden idők legnagyobb hazai bank- és brókerbotránya robbant ki ,
amelyben összesen több százezer betétes, magánszemély, civil szervezet, helyi é s
nemzetiségi önkormányzat, kisvállalkozás szenvedett több százmilliárd forintos
nagyságrendű veszteséget. A botrány – a károkozáson túl – alkalmas arra, hogy alááss a
a pénzügyi szektor és az azt ellen őrző felügyelet, valamint a kormányzat működéséve l
kapcsolatos közbizalmat . Úgy gondolom, hogy a botrány miatt károsult betétesek
kártalanításához, valamint a botrányos helyzet kialakításában vállalt felel ősség
megállapításához szükséges annak megvizsgálása is, hogy történt-e vagyonkimentés a
botrányban érintett cégekből a botrány kirobbanását megelőzően .

Mindezek alapján kérem, hogy szíveskedjen megválaszolni az alábbi kérdéseket :

1 . Vizsgálta-e, illetve vizsgálja-e a Magyar Nemzeti Bank, hogy a botrányokban
érintett cégeknél – így különösen a Buda-Cash és az érdekeltségébe tartozó DR B
bankcsoportnál, valamint a Questor-csoportnál -- a pénzügyi felügyelet i
intézkedés alkalmazását megelőzően történt-e vagyonkimentés akár az érintett

ORSZÁGGY S KÉPVISELŐ



cégek tulajdonosai, verete tisztségvisel ői, munkavállalói, vagy egye s

bennfentes ínformációval rendelkező -- ügyfelei részérő l?

2. Vizsgálta-e, illetve vizsgálja-e a Magyar Nemzeti Bank, hogy történt- e
visszaélés bennfentes információval az 1 . pontban említett cégeknél alkalmazot t

felügyeleti intézkedés alkalmazását megelőzően?

3. Amennyiben az I . és 2. pontok szerinti kérdésekre adandó válasza igen, úg y

kérem, válaszában szíveskedjen kitérni arra, hogy milyen megállapításokra jutot t

a Magyar Nemzeti Bank a lefolytatott vizsgálatok alapján, milye n

intézkedéseket tett . illetve kíván tenni a megállapítások alapján! Amennyiben a

vizsgálatok még nem zárultak le, úgy kérem. hogy a vizsgálatok várható
lezárásának időpontjára szíveskedjen kitérni a válaszában !

4. Amennyiben az I . és. 2. pontok szerinti kérdésekre adandó válasza nem, úg y
kérem. hogy ennek indokait szíveskedjen válaszában részletesen kifejteni !

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2015 . december 22 .

Dr. Tóth Bertala n

országgyűlési képviselő
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